

Appendix  
(A A.)

15th Jany.

A sum not exceeding One hundred and fifty pounds currency, to improve the main public Road in the Township of Hemmingford, from the south-west line of Sherrington to the Province line.

A sum not exceeding One hundred and fifty pounds currency, to open and complete the Road from the house of Joseph Stafford to the main Road of Russelltown.

A sum not exceeding One hundred and fifty pounds currency, to open a Road from the village of Dundee, for a distance of three miles towards the north-east.

A sum not exceeding Two hundred and fifty pounds currency, to assist the inhabitants in making two Bridges, one over the *Brèche à Menon*, and the other over the Little River in the neighbourhood of the Grand River.

A sum not exceeding Seventy five pounds currency, to improve the Road from the Ferry in the Parish of St. Eustache to the second front Road, a distance of half a league.

A sum not exceeding Seventy five pounds currency, to improve the Road from the village of St. Martin to l'Abord à Plouf.

A sum not exceeding One hundred and twelve pounds, seven shillings and eleven pence currency, to reimburse to the Commissioners appointed to complete the communication between the Parishes of St. Joachim and Baie St. Paul, and a like sum by them expended over and above the sum appropriated.

A sum not exceeding Four hundred pounds currency, to erect a Bridge over the River du Nord, on the grand route which runs through St. Coloman, and leading to the Township of Abercrombie.

A sum not exceeding Fifty pounds currency, to indemnify Philemon Dugas, of the Township of Rawdon, for the money which he has expended in the erection of Bridges.

A sum not exceeding Two hundred and fifty pounds, currency, to assist the Inhabitants in making a Road from Percé to the place called *Le Coin du Sud de la Grève*, or *Barre-échouée*, and to make two Bridges.

A sum not exceeding Two hundred pounds currency, to complete a Road of about four and a half miles in length, running east and west, in the Township of Sherrington, intersecting the main or Stage Road from Laprairie to the Province Line, at Douglasville; and to repair and construct three Bridges on the said Road.

A sum not exceeding Fifty pounds currency, to make an outlet Road to the high Road in the Seigniorie of St. James, leading from Laprairie through Sherrington and Hemmingford to Champlain, in the State of New York.

A sum not exceeding Two hundred pounds currency, to complete the macadamization of the St. Joseph By-road, in the Banlieue of Quebec, so soon as the persons interested in the said By-road shall have so deepened the ditch along the said By-road, that the same may be sufficiently drained.

A sum not exceeding Fifty pounds currency, as an aid to the Inhabitants towards improving the Road already opened from the Pigeonniere to the Bridge over the River à la Tortue.

A sum not exceeding One hundred pounds currency, as an aid towards opening a Road from the River à la Tortue, in the Parish of St. Edouard, across the hills of St. Barthélemy and St. André, as far as the high Road of St. Philippe.

A sum not exceeding One hundred and fifty pounds currency, to dredge the River à la Tortue, from the old Chapel up to its source.

A sum not exceeding Six hundred pounds currency, as an aid to the Inhabitants towards erecting a Bridge over the River Chateauguay, in the Parish of Ste. Martine, if the bottom of the River will admit of it, and in the contrary case, towards erecting the said Bridge at the Rapids des Pins Rouges.

A sum not exceeding One hundred pounds currency, as an aid in repairing the public Road in front of the Town of Three Rivers, from the house of the Honorable Matthew Bell to that of Mr. Ostrum.

A sum not exceeding Two hundred and fifty pounds currency, to make a Bridge over the River du Sud, in the Seigniorie of Noyan, according to the *Procès verbal* of the same, which establishes a front Road in the first concession of the said Seigniorie, communicating with the Seigniorie of Noyan.

A sum

Une somme n'excédant pas cent cinquante livres courant, pour améliorer le grand Chemin public dans le Township d'Hemmingford, à commencer de la ligne sud-ouest de Sherrington jusqu'à la ligne provinciale.

Une somme n'excédant pas cent cinquante livres courant, pour ouvrir et parachever le Chemin de communication depuis la maison de Joseph Stafford à aller jusqu'au grand chemin de Russelltown.

Une somme n'excédant pas cent cinquante livres courant, pour faire un Chemin à partir du village de Dundee jusqu'à la distance de trois milles en gagnant vers le nord est.

Une somme n'excédant pas deux cent cinquante livres courant, pour aider les habitans à faire deux Ponts, l'un sur la Brèche à Menon, et l'autre sur la Petite Rivière dans le voisinage de la Grande Rivière.

Une somme n'excédant pas soixante-et-quinze livres courant, pour améliorer le Chemin depuis la traverse dans la paroisse de St. Eustache jusqu'au second Chemin de front, distance d'une demi lieue.

Une somme n'excédant pas soixante-et-quinze livres courant, pour améliorer le Chemin depuis le village St. Martin jusqu'à l'Abord à Plouf.

Une somme n'excédant pas cent douze livres sept chelins et onze deniers courant, pour rembourser les Commissaires nommés pour la confection de la communication entre les paroisses de St. Joachim et la Baie St. Paul, d'une semblable somme qu'ils ont dépensée en sus de la somme appropriée.

Une somme n'excédant pas quatre cents livres courant, pour ériger un Pont sur la Rivière du Nord, sur la grande route qui traverse St. Coloman et conduit au Township d'Abercrombie.

Une somme n'excédant pas cinquante livres courant, pour indemniser Philemon Dugas, du Township de Rawdon, pour les deniers qu'il a employés dans l'érection de Ponts.

Une somme n'excédant pas deux cent cinquante livres courant, pour aider les habitans à faire un Chemin depuis Percé jusqu'à l'endroit appelé le Coin du Sud de la Grève ou Barre-échouée, et pour faire deux Ponts.

Une somme n'excédant pas deux cents livres courant, pour compléter un chemin d'environ quatre milles et demi de long de l'Est à l'Ouest dans le Township de Sherrington, traversant le grand Chemin de Poste depuis Laprairie jusqu'à la ligne provinciale à Douglasville, et pour réparer et construire trois Ponts sur le dit Chemin.

Une somme n'excédant pas cinquante livres courant, pour faire un Chemin de sortie pour arriver au grand Chemin dans la Seigneurie de St. James qui conduit de Laprairie à travers Sherrington et Hemmingford jusqu'à Champlain dans l'Etat de New York.

Une somme n'excédant pas deux cents livres courant, pour parachever de macadamiser la route St. Joseph, dans la Banlieue de Québec, aussitôt que les intéressés auront creusé le fossé le long de la dite route, de manière à ce que la dite route soit suffisamment égoutée.

Une somme n'excédant pas cinquante livres courant, pour aider les habitans à améliorer le Chemin déjà ouvert depuis la Pigeonniere à venir au Pont du Passage de la Rivière à la Tortue.

Une somme n'excédant pas cent livres courant, comme une aide pour ouvrir un Chemin de la Rivière à la Tortue, dans la paroisse St. Edouard à travers les Côtes St. Barthélemy et St. André pour rejoindre le grand Chemin de St. Philippe.

Une somme n'excédant pas cent cinquante livres courant, pour nettoyer la Rivière à la Tortue depuis l'ancienne Chapelle en remontant jusqu'à sa source.

Une somme n'excédant pas six cents livres courant, pour aider les habitans à construire un Pont sur la Rivière Chateauguay dans la paroisse Ste. Martine, si le fond de la rivière y est propice, et dans le cas contraire de le faire au Rapide des Pins Rouges.

Une somme n'excédant pas cent livres courant, pour aider à réparer le Chemin public sur le front de la Ville des Trois-Rivières, depuis l'Honorable Matthew Bell jusque chez M. Ostrum.

Une somme n'excédant pas deux cent cinquante livres courant, pour faire un Pont sur la Rivière du Sud dans la Seigneurie de Noyan, suivant le *Procès Verbal* qui en est dressé, qui établit un chemin de front dans la première concession de la dite Seigneurie pour communiquer à la Seigneurie de Foucault.

Une

Appendice  
(A A.)

15 Janvier.